
 Protokół Nr 12/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 29 maja 2015 r. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – Lech 

Brzozowski, członkowie Zarządu: Robert Radzymiński, Henryk Klimaszewski oraz Skarbnik 

Powiatu – Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – Elżbieta Bieniek, Kierownik Wydziału Oświaty, 

Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Jolanta Tymińska i Kierownik Wydziału 

Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – Iwona Urbanowicz. 

 Obrady prowadził Starosta Grzegorz Napiwodzki. 

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Arkusze organizacyjne placówek oświatowych. 

2. Wniosek o udzielenie pomocy finansowej dla Samorządu Województwa na 

organizację konferencji. 

3. Stanowisko Zarządu w związku z zakończeniem kadencji Dyrektora Zespołu 

Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami. 

III. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Wniosek o odznaczenie dyrektor ZOZ. 

2. Wyniki kontroli przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. 

IV. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budżecie powiatu na rok 2015, 

- przeprowadzenia kontroli zarządczej w Powiatowym Zarządzie Dróg                      

w Nidzicy. 

2. Wnioski finansowe. 

 

Ad. III.1. 

Na posiedzenie przybył radny Waldemar Słupski. 

 

Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że Zarząd analizował wniosek                      

p. Waldemara Słupskiego zgłoszony na posiedzeniu Rady Społecznej ZOZ o odznaczenie 

dyrektor ZOZ. Poproszono p. Słupskiego na posiedzenie, żeby się wspólnie zastanowić nad 

rodzajem odznaczenia. 

p. Elżbieta Bieniek przypomniała, że padła propozycja konkretnego odznaczenia – 

Krzyża Kawalerskiego Odrodzenia Polski. Przedstawiła zapisy ustawowe normujące 

procedurę nadawania orderów i odznaczeń, z których wynika, że order ten nadaje się za 

szczególne zasługi, za działalność na rzecz Państwa i obywateli, przekraczającą zakres 

obowiązków, na wniosek Wojewody. Wniosek o nadanie orderu musi być odpowiednio 

uzasadniony. Przedstawiła również inne rodzaje odznaczeń. Dodała, że Dyrektor ZOZ dotąd 

nie była odznaczana. W 2013 r. otrzymała wyróżnienie „Menager roku” w dziedzinie służby 

zdrowia.  

p. Robert Radzymiński zauważył, że ustawa określa dokładnie, za jakie zasługi jakie 

odznaczenie się przyznaje. Należałoby przy tym zachować gradację. W skali kraju działalność 

dyrektor ZOZ może nie mieć aż takiego znaczenia i wniosek może zostać odrzucony. 

p. Waldemar Słupski odparł, że Rada Społeczna ZOZ powinna się odnieść do 

propozycji o przyznanie odznaczenia innej rangi. Dodał, że był świadom, co to jest za 



2 

 

odznaczenie i wnioskował o nie z pełną świadomością. Przyniósł ze sobą opinię Rady 

Społecznej ds. Osób Niepełnosprawnych o Dyrektor ZOZ, wystawioną na okoliczność 

pozyskiwania środków na przebudowę szpitala. Przeczytał ją.  

p. Robert Radzymiński podkreślił, że Zarząd nie ma wątpliwości, czy wyróżnić dyrektor 

ZOZ, ale zastanawia się, czy już orderem, czy innym odznaczeniem. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki uważa, iż ze względu na rangę bardzo trudne będzie 

właściwe uzasadnienie wniosku o przyznanie orderu. Uważa, że wnioskując o niego należy 

być skutecznym. 

p. Waldemar Słupski stwierdził, że wszyscy wysoko oceniamy działalność                            

p. Osłowskiej. 

p. Robert Radzymiński dodał, że nie ma co do tego wątpliwości. Zarząd chce wyróżnić 

dyrektor, tylko rozważa jakiej rangi odznaczeniem. 

p. Waldemar Słupski uznał, że można spróbować wystąpić o odznaczenie Srebrnym 

Krzyżem Zasługi. 

Zarząd jednogłośnie postanowił o wystąpieniu do Wojewody z wnioskiem                      

o odznaczenie Dyrektor ZOZ Srebrnym Krzyżem Zasługi. 

 

p. Waldemar Słupski opuścił salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 

 

Ad. I. 1. 

p. Jolanta Tymińska poinformowała, że arkusze organizacji placówek oświatowych 

zostały sporządzone zgodnie z wytycznymi Zarządu Powiatu, w wyznaczonym terminie i z 

kompletem załączników. Przedstawiła pokrótce najważniejsze informacje z nich wynikające. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki podkreślił, że arkusze poddane były szczegółowej 

analizie, również przez Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, 

Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie – p. Ryszarda Kumelskiego. Były obawy, czy 

wystarczy godzin w liceum, ale 2 nauczycielki odchodzą na emeryturę, złożyły deklaracje. 

Zależy nam, żeby zatrzymać p. Majewską. Może odłoży swoją decyzję na rok, czy dwa. 

Natomiast w przypadku nauczycielki j. polskiego – przyznano 8 godzin, w klasie maturalnej. 

W innych jednostkach nie ma problemu z godzinami. Zakładamy wariant mało 

optymistyczny, ale liczymy na dobry nabór. Ponadto Starosta poinformował, że gotowa jest 

już analiza funkcjonowania kierunków i rozwoju powiatowych placówek oświatowych, 

przeprowadzona przez Biuro Audytu z Rzeszowa. Jest w niej kilka zagadnień, na które 

wcześniej nie  zwróciliśmy uwagi i pewne elementy wprowadzimy w życie. Dyrektorzy już 

niektóre z nich próbują wdrażać, jak np. schroniska młodzieżowe w internatach w czasie ferii, 

czy wakacji. Środki otrzymuje się za gotowość. Banery reklamowe na wyjazdach. 

Rozważamy, czy w Starostwie powołać zespół do obsługi oświaty. Konieczne byłoby 

zatrudnienie 4 księgowych. Idziemy w kierunku ograniczenia etatów tam, gdzie jest to 

możliwe. W ZSRiO jest tylko 1 księgowa. Są wymierne efekty i twierdzi, że uda się 

ograniczyć zatrudnienie w sposób naturalny. 1 osoba administracji odchodzi na emeryturę w 

2016 r., 1 – w 2017. Audyty ponadto rekomendują działania, o jakich już Zarząd myślał, m. 

in.: 24 uczniów w oddziałach, łączenie przedmiotów ogólnych, nowe kierunki – pracujemy 

nad tym, współpraca z dyrektorami – mamy ustalony harmonogram spotkań. Na następne 

posiedzenie rozszerzymy wiedzę nt. audytu. 

p. Elżbieta Bieniek poinformowała, że mamy podpisaną umowę z firmą z Rzeszowa na 

cały rok i płacimy za zlecone zadania zdecydowanie mniej, niż w poprzednim układzie. 

p. Robert Radzymiński proponował przy szkołach, czy drogach powiatowych postawić 

powierzchnie reklamowe do wynajęcia. 

p. Renata Mróz poinformowała, że zostanie skierowana oferta edukacyjna do dorosłych. 
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Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że to świeży temat. Jeśli się da, to od września 

ruszy szkolenie na opiekuna medycznego. 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że warto uzyskiwać dodatkowe kwalifikacje. 

p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że tego jeszcze w arkuszach nie ma. Przygotowane 

uchwały dotyczą warunkowego zatwierdzenia. Liczymy na to, że uda się uruchomić szkolenie 

w bieżącym roku. 

Zarząd nie miał uwag odnośnie arkuszy organizacji placówek oświatowych.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 32/2015 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy, stanowiącą 

załącznik do niniejszego protokołu. W uchwale jest zapis o warunkowym zatwierdzeniu. 

Następnie Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 33/2015 w sprawie zatwierdzenia 

arkusza organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, stanowiącą załącznik do 

niniejszego protokołu. W uchwale jest zapis o warunkowym zatwierdzeniu. 

Dalej Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 34/2015 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nidzicy, stanowiącą załącznik 

do niniejszego protokołu. W uchwale jest zapis o warunkowym zatwierdzeniu. 

Jako kolejną Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 35/2015 w sprawie zatwierdzenia 

arkusza organizacji Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie, 

stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. W tej uchwale jest również zapis o 

warunkowym zatwierdzeniu. 

Następna uchwała Zarządu Nr 36/2015 w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy, także została podjęta jednogłośnie. 

Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. To jedyny arkusz, który nie jest 

zatwierdzony warunkowo. 

Ostatni z arkuszy organizacji – Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy 

jednogłośnie warunkowo zatwierdzony został uchwałą Nr 37/2015. Stanowi ona załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Ostateczne wersje arkuszy organizacji placówek oświatowych przedstawione będą 

Zarządowi do końca sierpnia. 

 

Ad. I. 2. 

p. Jolanta Tymińska przeczytała ponowny wniosek Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego o współfinansowanie II edycji konferencji w 2015 r. – znakowanie 

turystyczne Warmii - Mazur.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki uznał, że powiat korzyści z konferencji nie ma, ale 

wychodzi na to, że jesteśmy jedynym powiatem, który odmówił wsparcia.  

Zarząd uznał, że decyzję w kwestii dofinansowania konferencji powinni podjąć radni na 

posiedzeniach komisji. 

p. Jolanta Tymińska przygotuje stosowny projekt uchwały Rady Powiatu. 

 

Ad. I. 3. 

p. Jolanta Tymińska poinformowała, że p. Sławomir Knapiński dokonał oceny pracy  

Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. Jest to ocena 

pozytywna. Również Kuratorium w Olsztynie oceniło pracę p. Dariusza Wółkiewicza – 

wyróżniająco. Wpłynęły także oceny związków zawodowych: jedna – pozytywna, druga – z 

uwagami. Ponadto Rada Pedagogiczna oceniła bardzo dobrze pracę Dyrektora. Ze wszystkimi 

opiniami p. Jolanta Tymińska zapoznała Zarząd i poinformowała, że możliwe jest 

powierzenie p. Wółkiewiczowi stanowiska dyrektora na kolejne 5 lat lub ogłoszenie konkursu 

na dyrektora szkoły. 
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Zarząd, podkreślając dorobek zawodowy, innowacyjność i zaangażowanie                      

p. Dariusza Wółkiewicza w pracę, jednogłośnie zdecydował o powierzeniu mu 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy na 

kolejną kadencję. 

 

p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. II. 1. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że Wojewoda Warmińsko-Mazurski wszczął 

postępowanie w sprawie potwierdzenia prawa własności powiatu do nieruchomości zajętej 

pod drogę powiatową w Załuskach. W sprawie został zgromadzony materiał dowodowy                   

i przysługuje nam prawo wypowiedzenia się. 

Następnie przekazała informację dotyczącą negocjacji z Agencją Restrukturyzacji                    

i Modernizacji Rolnictwa odnośnie rozliczenia finansowego najmu nieruchomości. Dyrektor 

ZSZiO kwestionuje kosztorys Agencji. Chcemy zaliczenia kosztów wykładziny, ponieważ po 

opuszczeniu lokalu będzie ona do wymiany. Czekamy na odpowiedź Agencji w tej sprawie. 

ARiMR dotąd zgodziła się na kwotę 13.500 zł. 

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad. 

 

Ad. III. 2. 

p. Elżbieta Bieniek poinformowała, że w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w 

Nidzicy Zakład Ubezpieczeń Społecznych przeprowadził kontrolę w zakresie prawidłowości i 

rzetelności obliczania składek, ustalenie uprawnień do świadczeń z ubezpieczeń społecznych, 

prawidłowość i terminowość opracowywania wniosków o świadczenia emerytalne i rentowe, 

wystawianie zaświadczeń lub zgłaszanie danych do celów ubezpieczeń społecznych. 

Zapoznała Zarząd z zapisami protokołu pokontrolnego, z którego wynika, że zadania w tym 

zakresie realizowane są prawidłowo. Jedna drobna usterka została uzupełniona w trakcie 

kontroli.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki pogratulował PCPR takiego wyniku kontroli ZUS. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. IV.1. 

p. Renata Mróz przedstawiła wnioski o zmiany w budżecie na rok 2014: 

1) Starostwa Powiatowego o przesunięcie kwoty 1.000 zł w obrębie gospodarki 

gruntami i nieruchomościami: zmniejszenie planu wydatków w dziale 700 rozdziale 70005            

§ 4700 o kwotę 1.000 zł, a zwiększenie w tym samym dziale i rozdziale § 4300 o tę samą 

kwotę. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 

2) decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  Nr FK 86/2015 z dnia 27 maja 2015 r. 

zmniejszająca plan dotacji celowej w dziale 010 rozdziale 01005 § 2110 o kwotę 30.000 zł w 

związku z odstąpieniem powiatu nidzickiego w 2015 roku od realizacji zadania z zakresu prac 

geodezyjno-urządzeniowych na potrzeby rolnictwa, zaplanowanego w tym rozdziale, zgodnie 

z wnioskiem Starosty Nidzickiego. Pieniądze te były przeznaczone na przeprowadzenie z 

urzędu klasyfikacja gruntów, na których miała być przeprowadzona modernizacja ewidencji 

gruntów i budynków. W związku z tym, iż w br. modernizacja nie zostanie przeprowadzona, 

nie będzie też prowadzona klasyfikacja, dlatego środki stały się zbędne.  

Zarząd przyjął decyzję do wiadomości. Zmniejszono dochody w rozdziale 01005                   

§ 2110 o kwotę 30.000 zł oraz wydatki w tym samym rozdziale w § 4300 również o kwotę 

30.000 zł. 
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3) Starostwo Powiatowe wnioskuje o przesunięcie kwoty 2.500 zł w planie wydatków w 

rozdziale 92605: zmniejszenie § 4300, a zwiększenie § 4210. Powyższa zmiana 

spowodowana jest koniecznością zabezpieczenia środków na nagrody i puchary dla 

uczestników imprez sportowych. Środki w tym paragrafie zostały prawie w całości 

wykorzystane, natomiast w § 4300 są oszczędności. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 

4) Starostwo Powiatowe wnioskuje o dokonanie zmian, wg następującego 

wyszczególnienia: zmniejszenie  w dziale 700, rozdziale 70005, działaniu 5.1.3.2. § 4210                 

o kwotę 90 zł, a zwiększenie o tę samą kwotę w tym samym dziale, rozdziale i działaniu,            

w § 4300. Środki mają być wykorzystane na opłacenie kosztów publikacji w prasie ogłoszeń 

dotyczących zbycia nieruchomości. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 

5) Powiatowy Urząd Pracy wnioskuje o przesunięcia w ramach działu 853 rozdziału 

85333 na kwotę 2.193 zł następująco: zmniejszenie § 4040 o kwotę 2.193 zł, a zwiększenie             

§ 4010 o tę samą kwotę. W wyniku  kontroli przeprowadzonej w PUP przez ZUS w Olsztynie  

zakwestionowane zostało zaliczenie podstawy wymiaru zasiłku chorobowego dwóch 

pracowników. Powstała nadpłata zasiłku chorobowego z ZUS, a niedopłata dodatku 

stażowego pracodawcy w wysokości 3.516,52 zł. PUP zobowiązany jest złożyć poprawne 

dokumenty rozliczeniowe i dokonać wpłaty zobowiązań do ZUS. Powstałe oszczędności w                

§ 4040 wynikające z niższych wypłat dodatkowych wynagrodzeń rocznych za 2014 rok 

pozwolą uzupełnić braki w § 4010 i uregulować wynikłe pokontrolne zobowiązania. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 

 

Wszystkie powyższe decyzje Zarządu zawarte zostały w uchwale Nr 38/2015 w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2015, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Została ona podjęta jednogłośnie. 

 

Następnie p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 

kontroli zarządczej w Powiatowym Zarządzie Dróg w Nidzicy. Zaznaczyła, że zgodnie z 

harmonogramem, kontrola przeprowadzona zostanie w czerwcu br. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 39/2015 w sprawie przeprowadzenia 

kontroli zarządczej w Powiatowym Zarządzie Dróg w Nidzicy, stanowiącą załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV.2. 

p. Renata Mróz przedstawiła pisma Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Pierwsze -  

z prośbą o pomoc finansową na zakup ambulansu, którego koszt to 300.000 zł oraz następne – 

o pomoc w zakupie aparatury do wykonywania specjalistycznych badań: kolonoskopii                    

i gastroskopii. Koszt ich zakupu to 150.000 zł. NFZ ogłosił konkurs na te świadczenia.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki zauważył, że jest duże zapotrzebowanie na te usługi. 

Dodał, że ZOZ wystąpił do samorządów i firm. Liczy na ich wsparcie finansowe. Ostatnią 

pomoc finansową, jaką przekazał powiat dla ZOZ, to były środki na budowę parkingu w 2014 

r. ZOZ potrzebuje 450 000 zł. Jeśli wesprzemy go, to będzie to zachęta dla innych 

darczyńców. Proponował wesprzeć ZOZ środkami w wysokości 100.000 zł, pochodzącymi z 

nie wykorzystanych zabezpieczeń kredytu ZOZ oraz z rezerwy. Dodał, że na przesunięcie 

środków w budżecie musiałaby zgodę wyrazić Rada Powiatu.  

p. Robert Radzymiński również myślał o 100.000 zł, jeśli jest taka możliwość. 
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Starosta Grzegorz Napiwodzki uważa, że na aparaturę ZOZ może pozyskać środki od 

Stowarzyszenia Przyjaciół Szpitala w Nidzicy. Proponowane wyżej 100.000 zł przekazałby 

na zakup ambulansu.  

Zarząd jednogłośnie zaproponował przekazanie dla ZOZ w Nidzicy dotacji                     

w kwocie 100.000 zł z przeznaczeniem na zakup ambulansu. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Inspektor  Przewodniczący Zarządu 

/ - / mgr Małgorzata Wojtaszewska  / - / Grzegorz Napiwodzki 

Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 

 Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

 Członek Zarządu 

 / - / Henryk Klimaszewski 

  

 

 

 

 


